
Protokoll fört vid årsmöte för Gävleborgs Bridgeförbund i Gävle 2006-02-18 
 
1. Upprop, godkännande av fullmakter, fastställande av röstlängd. 

Fullmakter lämnades in för: Tony Söderhäll, Gävle BK, Eva Netsman, Bollnäs BK, Folke 
Jonsson, Skutskärs BK samt Tore Enbarr och Bengt-Olov Westlund, Sandvikens BK. 
Röstlängden godkändes. 

2. Föredragningslista. 
Föredragningslistan gicks igenom och godkändes. 

3. Val av mötesordförande. 
Till mötesordförande valdes Anders Norin. 

4.   Val av mötessekreterare. 
      Till mötessekreterare valdes Pär Netsman.  
5. Val av två justeringsmän, som jämte ordf justerar mötets protokoll. 

Till justeringsmän valdes Ann Axell samt Eva Netsman. 
6. Mötets behöriga utlysande. 

Mötet har varit utlyst på förbundets hemsida sedan hösten 2005 och befanns därför vara 
laga utlyst. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse. 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom och lades till handlingarna. 

8. Balansräkningen. 
Balans och resultaträkningarna gicks igenom. Yvonne Ström, kassör, förklarade att i 
posten tävlings och utbildningsbidrag ingick hela inköpssumman för Bridgemate-
terminalerna samt bidrag till klubbfunktionärsutbildningen på Bosön. Balans och 
resultaträkningarna lades till handlingarna. 

9. Revisorernas berättelse. 
Revisorernas berättelse lästes upp, de tillstyrkte att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet 
för år 2005. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2005. 

11. Styrelsens budget för löpande verksamhetsår. 
Budget för år 2006 godkändes. 

12. Fastställande av styrelsearvode för år 2006. 
Årsmötet fastställde styrelsearvodet för år 2006 till totalt 12 000:- som styrelsen fördelar, 
samma som föregående år. 

13. Bestämmande av avgifter till GBF. 
Avgifterna fastställdes till samma som för år 2005, d v s 50:- per medlem, 0:- för juniorer. 

14. Behandling av motioner. 
Inga motioner hade inkommit. 

15. Ärenden som styrelsen önskar behandla på mötet. 
Styrelsen hade inga ärenden den önskade behandla på årsmötet. 

16. Val av förbundsordförande. 
Till förbundsordförande för ett år omvaldes Heikki Seppänen. 

17. Val av övriga styrelseledamöter. 
Till styrelseledamöter för två år omvaldes Yvonne Ström och Per Jernberg. Lennart 
Persson, Marianne Melchior Ericson samt Pär Netsman har ett år kvar. 

18. Val av styrelsesuppleanter. 
Till styrelsesuppleant i två år omvaldes Lars-Göran Lindgren. Joakim Guldbrand har ett 
år kvar. 
 
 



19. Val av revisorer och revisorssuppleanter. 
Till revisorer omvaldes Bertil Larsson och Anders Wike. Som revisorsuppleant omvaldes 
Kent Rudberg. 

20. Val av valberedningskommitté. 
Till valberedningskommitté omvaldes Anders Norin, Tore Enbarr samt Kjell Holmgren. 
Anders Norin är sammankallande. 

21. Val av ombud till distriktsträff, FSB. 
Val av distriktsombud delegerade årsmötet till styrelsen. 

22. Övriga frågor. 
Pär Netsman föreslog att i framtiden valberedningens förslag inför årsmöte skall finnas 
tillgängligt på hemsidan. 
Årsmötet beslutade att inför kommande årsmöten skall valberedningens förslag finnas 
tillgängligt på hemsidan en vecka före mötet. 
Yvonne Ström yrkade att Gävleborgs Bridgeförbunds Tävlingsfond i fortsättningen skulle 
redovisas inom förbundets bokslut, som eget konto. Detta för att slippa två separata 
bokslut varav det ena endast omfattar en transaktion (ränteintäkt). Revisorerna hade 
tillfrågats och godkänt förändringen. Årsmötet beslutade att bifalla yrkandet. 
Anders Norin väckte frågan om årsmötets syn på styrelsearbetet och vad som förväntas av 
varje enskild ledamot. Årsmötet betonar att varje styrelseledamot förväntas deltaga i 
styrelsens arbete. 
Tore Enbarr uppmärksammade mötet på att det varit litet intresse för silvertävlingar. 
Styrelsen har diskuterat detta i allmänna ordalag men inte konkretiserat åtgärder eller 
genomfört någon djupare analys. OS-tävlingarna ansågs vara en förklaring till det svala 
intresset de senaste veckorna. I Gästrikland har man haft den här trenden en längre tid. 
Agerar gästrikeklubbarna för att få ett högre deltagande? Efter en diskussion med ett 
flertal idéer och uppslag uppdrog årsmötet åt styrelsen att agera i frågan. 

23. Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse, önskade styrelsen lycka till i sitt fortsatta arbete 
samt förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Pär Netsman   Anders Norin 
Vid protokollet   Ordförande 
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